
Foreldrerådets arbeidsutval 

REFERAT FRA ORDINÆRT MØTE 13.03.2024 

Deltakarar på møte 

Ane M. Rong (6A), Pavlina Kvamme (4A), Kjell-Are Torkildsen (6B), Hege Algrøy (3A), Stine Marie K. 

Østrem (5B), Bjørn Tore Wilhelmsen (3B), Gwenwhyvar Rachael Ellis (1. trinn), Hilde-Kristin Egeland 

(4B), Ken Anton Kaffjord (7B), Georgiana Senneseth (SFO) og Jeanett K. Huage (7A). 

Aktuelle saker 

1. Oppsummering fra forrige SU-møte: 

Uteområdet: Kostnadsestimatet er på Mnok 11. Det er kun avsatt Mnok 5 i budsjettet. 23. februar ble 

det avhold møte med Eiendomsavdelingen i kommunen. Fra skolen stilte rektor og fungerende rektor. 

Det lages et nytt forslag til endring i opprinnelig plan slik at en kommer i gang innenfor budsjettet. 

Antatt at anbud snart kan sendes ut og at oppstart blir sommer / høst 2024.   

Innfartsparkering: I forbindelse med utvidelse av park and ride vil det i anleggsperioden ikke bli mulig 

å parkere på plassen rett utenfor svømmehallen.  

Mot - SuperMarte: Lite oppmøte. 

 

Leirskole:  Barna virker fornøyd. Savner en oppsummering fra skulen siden det var ny leirskole?  

 

Instruktør manglet på skidagen for 5. trinn. Foreldre savner tilbakemelding fra lærerne, er det betalt 

for instruktør ? 

TL- kickoff: Fungerte bra.  

Vinterferie SFO: Ca 30 deltakere 

Elevrådet: Ønsker friminutt hvor en kan være sammen på kryss av trinn. Skolen vil prøve ut dette i ett 

friminutt hver fredag.  

Helsevern: Oppfølging og måling pågår.  

 

2. Skolekorps på 17. mai 

Kostnaden for FAU for årets skolekorps blir kr. 8.000,-  17.mai-komiteen søker kommunen om støtte til 

arrangementet.  

3. KFU 

KFU opprettes 14. mars 2024. Alle FAU-ledere i kommunen er invitert. Fungerende leier i vårt FAU 

deltar på møtet.  

4. Overgangsfelt 

FAU purrer kommunen vedr. oppmerking av overgangsfelt ved innkjøring til skolen og ved inngang til 

SFO.  

 

5. Dusjer 

Vaktmester er kontaktet og skal se på dusjene på skolen. Badstue skal ordnet i løpet av året.  



6. Vintervedlikehold 

Snøplassering blir som i vinter da anbudet ikke tar høyde for krav til bortkjøring av snø  

7. Skjermtid 

Lærerne signaliserer tilbake til FAU at skjerm brukes som digitalt verktøy og brukes kun når det er 

formålstjenlig. 

8. Byttedag 

Et bra arrangement for dem som deltok, selv om det var få.  Ane vil prøve på nytt til våren. 

9. Sanitær: 

Skolen har kjøpt inn bind. Dette ligg hos Aina, slik at jenter kan kontakte henne ved behov. Tas med av 

sosialkomiteen ved arrangement/disko. 

10. 17. mai komiteen 

Komiteen er i rute med sitt arbeid 

 

11. Sosialkomiteen 

Har fått forespørsel om FAU kan kjøp inn baller, leker, hoppetau m.v. Pr i dag går overskuddet fra 

diskoen til bl.a, skidag, TL-dager, leker m.v.  

Tiltak: Saken tas opp i SU for å undersøke hva skolen mottar av midler til innkjøp av baller, leker, 

hoppetau m.v. 

 

12. Toaletter 

En del toalettdører kan ikke låses lenger.  

 

Tiltak: Saken tas opp med rektor 

 

13. Lys 

Det er kommet på plass noe utelys/pærer, men FAU undres over hvorfor ikke ordinært vedlikehold 

følges opp av vaktmestertjenesten.  

 

Tiltak: Saken tas opp i SU 

 

14. Barnevakten 

6. trinn har fått tildelt gratis kveldsforedrag for 50 voksne og barn. Varnevakten kommer til skolen. 

FAU vil gjerne ha tilbakemeldinger etter arrangement for å se om dette er noe som vi kan legge inn 

som fast tilbud.  

15. Folkemøte om Aktivitetshus på Ågotnes 

Det er gjennomført et møte hvor FAU deltok. Det ble presentert en undersøkelse om hva barn, unge 

og voksne ønsker seg på Ågotnes. Møteplasser, lavterskeltilbud og noe som kan arrangeres på tvers 

av generasjoner var noen av funnene i undersøkelsen,  

16. Natteravnene 

Natteravnene på Ågotnes har kontaktet FAU da de ønsker et også 7. trinn bidrar med foreldre til 

tiltaket.  

 

17. Vintermarked 



FAU støtter oppunder tiltak om vintermarked i gymsalen. Ane følger opp dette. Det legges opp til 

utleie av bord, liten kiosk, bingo m.v. FAU oppfordrer 7. klassinger til å bidra på arrangementet.  


